

ParentSquare တွင် ကျွန်ုပ် ဘာ လုပ်နိုင်သနည်း?

ကျောင်းမှအိမ်ထဲသို့ ဆက်သွယ်ရမည့် စဉ်ဆက်မပြတ်တိုးတက်စေရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့သည် ParentSquare ဟုခေါ်သောခရိုင်အနှံ့ဆက်သွယ်ရေးကိရိယာတစ်ခုကို ရင်းနှီးမြှုပ်နှံထားပါသည်။ ParentSquare ကို အဆင့်နှစ်ဆင့်ဖြင့် အကောင်အထည်ဖော်ပါမည်။ ParentSquare ဖိတ်ကြားချက်များ သည် လာမည့် ဆရာ့ဘဝ/ဘဝအတွက် ပါဝင်မည့် မိဘ/အုပ်ထိန်းသူများ၊ ဝန်ထမ်းများ၊ UHS ကျောင်းသားများနှင့် 8 တန်း ကျောင်းသားများအားလုံးထံ ပေးပို့သည့်အခါ Phase One သည် 2024 ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလကုန်တွင် စတင်မည်ဖြစ်သည်။ ဤကာလအတွင်း ကျောင်း-ရုံး၊ ခရိုင်ရုံးနှင့် ဆရာ့ဘဝ/ဘဝအတွက် အသင်းတို့၏ ဆက်သွယ်မှုများကို ParentSquare မှတ်စာဆိုင် ဖြေဆိုမည်ဖြစ်သည်။ အတန်းပိုင်ဆရာများနှင့် အခြားသော လုပ်ငန်းများ နည်းပညာဒါရိုက်တာများ အားလုံးသည် ၎င်းတို့၏ ရှိရင်းစွဲ ဆက်သွယ်မှု နည်းလမ်းများကို ဆက်လက် အသုံးပြုထားပါမည်။ စာသင်နှစ်ကုန်ခါနီးတွင် ParentSquare အကူအညီ စတင်လေ့လာရန် ဆရာ ဆရာမများအတွက် ကုန်သွယ်ရေးပေးပို့ပါမည်။ ဝန်ထမ်းအားလုံး အပြည့်အဝ လိုက်ပါလာသောအခါ အဆင့်နှစ် သည် ယခုဆောင်းဦးရာ သီတွင် စတင်မည်ဖြစ်သည်။ အဆင့်တစ်ခုစီတွင် သင်မျှော်လင့်ထားနိုင်သည်များကို အောက်တွင် ကြည့်ရှုပါ။



ပိုမိုလေ့လာရန်၊
urbandaschools.com/parent-square သို့ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ။

အဆင့် 1- ဇန်နဝါရီ 2024 နှစ်တွင်

သင့်အကောင့်ကို အသက်သွင်းပေးအပ်ပေးရန် အခြေခံလုပ်ပါ။

သင်နှစ်သက်သော ဘာသာစကားကို ရွေးချယ်ပါ။

အကူအညီကမ်းခြေ ဦးစားပေးမှုများကို ရွေးချယ်ပါ (ညနေ 6 နာရီတွင် 'ချက်ချင်း' သို့မဟုတ် 'နံနက်အကျဉ်းချုပ်')။

အီးမေးလ်၊ စာတို၊ အက်ပ်မှတ်စာနှင့် ကျောင်း-**oce & ခရိုင် -occe** သတင်း & သတိပေးချက်များကို ရယူပါ။ သတိပေးချက်များအတွက် အသံ (မှတ်ချက်- ကျောင်းသားများသည် အီးမေးလ်နှင့်/သို့မဟုတ် အက်ပ်သတိပေးချက်များကို လက်ခံရရှိလိမ့်မည်—စာသား/အသံမဟုတ်ပါ။)

ထိုအဖွဲ့များတွင် ပါဝင်ပါက **Softball & Baseball Coaches** များမှ အပံ့အကူများကို ရယူပါ။

တွန့်သတ်ဝန်ထမ်းများနှင့် အက်ပ်အတွင်း တိုက်ရိုက်စာတိုပေးပို့ခြင်း။

အက်ပ်တွင် ချိတ်ဆက်ထားသော ခရိုင်ရင်းမြစ်များကို ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ။

အရေးကြီးသည်- ဆရာများနှင့် နည်းပညာ (Softball နှင့် ဘဝအတွက်မူလရရှိ) **Phase 1** တွင် ParentSquare ကို အသုံးပြုမည်ဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းတို့သည် ယခုအချိန်တွင် ၎င်းတို့၏ ရှိပြီးသား ဆက်သွယ်မှုနည်းလမ်းများကို ဆက်လက်အသုံးပြုထားမည်ဖြစ်ပါသည်။

အဆင့် 2-

ဆောင်းရာသီ 2024

အကူအညီကမ်းခြေ ဦးစားပေးမှုများကို ချိန်ညှိပါ (ချက်ချင်း သို့မဟုတ် အချေအတင်)။

စာသင်ခန်း၊ လုပ်ငန်းများ၊ ကျောင်းနှင့် ခရိုင်သတင်းများနှင့် သတိပေးချက်များ (အီးမေးလ်၊ စာတို၊ အက်ပ်၊ သတိပေးချက်များအတွက် အသံ) ကို ရယူပါ။

ဆရာများ၊ နည်းပညာနှင့် စီမံခန့်ခွဲသူများ တိုက်ရိုက် သတင်းစကား။

အက်ပ်တွင် ချိတ်ဆက်ထားသော ခရိုင်ရင်းမြစ်များကို ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ။

တက်ရောက်မှုနှင့် အစားအသောက်လက်ကျန် အသိပေးချက်များကို လက်ခံရယူပါ။

